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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 
 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 19 decembrie 2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
30

 în prezenţa a 19 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr. 3.530  din 13 decembrie 2013 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa ordinară a Consiliului Local din data 19  decembrie 2013, ora 12
30

, care are loc 

în sala de şedinţe proprie din Bulevardul Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Popazu Liviu 

4. Truică Liliana 

5. Pârlea Victor Constantin 

6. Oprişan Gigi 

7. Cartojan Dan Liviu 

8. Cioacă Ionuţ 

9. Măroiu Marian 

10. Spoială Gheorghe Slav 

11. Velicu Florian 

12. Ciobanu George Daniel 

13. Cepraga Cornel Sorin 

14. Dinu Cristina Elena 

15. Vladu Alexandru 

16. Dinu Ionel 

17. Ciulacu Mirela 

18.Stanciu Marius 

19.Ilie Clement 

 

Absenţi: 

     1. Bălănean Viorel 
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Preşedinte de şedinţă este domnul Cioacă Ionuţ, ales  prin H.C.L. nr.460  din 28  

noiembrie  2013. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Bună ziua! Înainte să începem şedinţa îl rog pe 

domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiţi. 

Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 19 decembrie 2013 a fost 

convocată şedinţă ordinară, sunt prezenţi 19 consilieri, absent este domnul consilier 

Bălănean Viorel. Conform Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului 

Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Cioacă Viorel: Înainte de a vota Ordinea de zi îl rog pe domnul 

Primar să facă precizări referitor la un proiect care s-ar putea să apară. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Pe Ordinea de zi avem 36 de propuneri de hotărâre 

de consiliu plus două suplimentare, aş vrea să aveţi îngăduinţa ca până la sfârşitul şedinţei 

dacă apare Ordinul Ministrului de acordare a unor sume de bani să suplimentăm Ordinea 

de zi cu cele două hotărâri. Dacă nu aş vrea să vă rog ca tot astăzi când apare acel Ordin 

al Ministrului să nu vă îndepărtaţi prea mult de municipiul Giurgiu fiindcă s-ar putea să 

facem de îndată o şedinţă de consiliu. Despre ce este vorba. Ieri în şedinţa de guvern 

pentru Giurgiu a fost aprobat din fondul de rezervă a Guvernului suma de 25 miliarde 

pentru încălzire. Astăzi apare în Monitorul Oficial, urmează un Ordin al Ministrului care 

se stabileşte clar sumele şi cum se fac decontările, timpul este foarte scurt, până vineri noi 

trebuie să avem şi Protocolul şi Convenţia de cumpărare a gazului natural şi factura de 

cumpărare, drept urmare şi acestea să ajungă la ministru, timpul este foarte scurt fiindcă 

nu mai lucrează Trezoreria, deci nu mai putem face decontarea acestor sume de bani, 

drept urmare aş avea rugămintea să aveţi disponibilitatea ca în cursul zilei de astăzi, dacă 

nu până în ora 2 până terminăm şedinţa de consiliu nu avem acest material de la 

Ministerul Dezvoltării să facem de îndată altă şedinţă extraordinară şi să aprobăm şi 

aceste sume de bani. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Şi noi vă mulţumim pentru precizări. Supun la vot 

Ordinea de zi cu cele 2 puncte suplimentare care le avem plus dacă apare şi punctele 

aferente. Cine este pentru ? Împotrivă? Abţineri? 

În unanimitate de voturi Ordinea de zi a fost aprobată. 

Înainte de a intra în Ordinea de zi avem de aprobat 3 procese-verbale de la 

şedinţele precedente. Proces-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local din data de 28 

noiembrie 2013, procesul-verbal al şedinţei extraordinară a Consiliului Local din data de 

03 decembrie 2013 şi procesul-verbal al şedinţei extraordinară a Consiliului Local din 

data de 11 decembrie 2013. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi a fost aprobat. 

 

Punctul 1: proiect de hotarâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnu lconsilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnu consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unaimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului bde Funcţii ale Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilie Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius:Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat.Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea numirii unui reprezentant al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acţionarilor la 

Societatea Comercială Giurgiu Servicii Locale S.A. Giurgiu  

 

Domnul consilier Coiacă Ionuţ : Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice.  

Domnul consiler Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat.Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? In unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii până la data de 31 

decembrie 2014, a Contractului de delegare a serviciului de întreţinere, administrare 

mobilier stradal, marcaje rutiere, parcări şi fond locativ, către Giurgiu Servicii Locale 

S.A. 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii până la data de 31 

decembrie 2014, a Contractului  de delegare a serviciului de specialitate pentru 

gestionarea câinilor fără stăpân către Societatea Comercială Giurgiu Servicii Locale 

S.A. 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată. 
 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii până la data de 31 

decembrie 2014, a Contractului de delegare a serviciului de iluminat public către 

Societatea Comercială Giurgiu Servicii Locale S.A.  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ : Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea reactualzarea chiriilor pentru 

spaţiile cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă din Municipiul Giurgiu.  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor speciale anuale pentru 

funcţionarea Serviciului Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă  

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pentru utilizarea 

domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu pentru anul 2014 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotarârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local de acţiune 

pentru protecţia apelor împotriva poluării cu nitraţi proveniţi din surse agricole la 

nivelul Municipiului Giurgiu  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu, precum şi alipirii unor terenuri situate în 

intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Iaonuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supunem la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată.. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre aprobarea revocării unor Hotărâri ale 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia  juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a spaţiului din incinta Punctului Termic 73, strada Negru Vodă, către Clubul 

Sportiv F.C.M. Giurgiu 
 

  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil cu 

un amendament în sensul modificării art.1 în care să prevadă că pe perioada de folosinţă 

gratuită pentru Club este pe perioada de 3 ani şi nu de 10 ani. Treaba asta o susţinem şi 

cred că e corect ca noi să decidem ce este pe mandatul nostru. Ce va fi în continuare să 

decidă cei care vor veni în continuare. Asta a fost punctul de principiu care l-am adoptat. 

Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii supun la vot prima 

variantă cu 10 ani şi apoi varianta propusă de comisia juridică cu 3 ani.Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? Nici  un vot pentru. Cine este pentru varianta cu 3 ani? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor obiective de investiţii, către Societatea Comercială Întreţinerea 

Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A.  

 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia  juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ:  Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de evaluare 

necesar vânzării prin negociere directă a terenului în suprafaţă de 138,50 mp, situat în 

Municipiul Giurgiu, adiacent construcţiei din strada Negru Vodă 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

funcţii ale Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Donmul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 4.000 lei, Asociaţiei Clubul Pensionarilor Giurgiu 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

faborabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18. proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a terenului şi construcţiei - Pavilion 

Administrativ din Piaţa Centrală 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 19. proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 537,00 mp., situat în MunicipiulGiurgiu, adiacent Bulevardul Mihai 

Vitezul 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finaţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii?Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 20. proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate şi 

Caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 42,00 mp, situat în Municipiul Giurgiu, strada Vlad Ţepeş, adiacent bloc 

MUV 2-MUV 3  

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: La art.3 nu este trecută redevenţa. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: La art.3 este o altă redevenţă. 

Doamna Ciulacu Mirela: Trebuie să se menţioneze expres moneda. 

Domnul Primar Nicolae Barbu: Dacă îmi permiteţi art.3 spune redevenţa valorică a 

concesiunii şi la 19 şi la 20 va avea o valuare de pornire la licitaţie 1700 euro/an care se 

va plăti trimestrial la cursul BNR în ziua plăţii. Deci automat cursul BNR transformă euro 

orice monedă, valută în moneda naţională. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: La punctul 19 cel votat anterior. Revenim şi mai 

votăm odată punctul 19 cu modificarea. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Cum a spus domnul Primar că se face în 

echivalentul la cursul din ziua respectivă. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Era o greşală de redactare, uitase să se treacă 

moneda. Nu este nici o problemă domnul Secretar va face această modificare.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Să votăm din nou punctul 19 cu modificarea. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a afost aprobată.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Revenim la punctul 20. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 21. proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate şi 

Caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 40,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Vlad Ţepeş, adiacent bloc 

MUV 2  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnulconsilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consiler Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius:Comisia de buget finaţe a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 22. proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate şi 

Caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 44,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Bucureşti, adiacent 

Bloc 7/2S şi Bloc 6/2S 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finaţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 23. proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate şi 

Caietului de sarcini în vederea concesionării terenului în suprafaţă de 1.347,00 mp., 

situat în Municipiul Giurgiu, Fundătura Prunaru, adiacent Şoseaua Sloboziei, nr.28 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finaţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finaţe a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 
 

           Punctul 24. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finaţe a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 25. proiect de hotărîre privind aprobareac constituirii parcelei P2A2/2 şi 

aprobarea tarifului minim pentru subconcesionarea parcelei nou constituite  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finaţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finaţe a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli al Societăţii ComercialeAdministraţia Zonei Libere S.A.Giurgiu  

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială: Comisia juridică a dat aviz nefavorabil pentru că s-a 

înregistrat o diminuare la partea de venituri şi la partea de cheltuieli diminuarea a fost mai 

mică. Sigur acum este la aprecierea tuturor colegilor dacă se va da aviz favorabil. Legea 

permite să facă o rectificare, singura discuţie care  am avut-o a fost cu ritmul de scădere a 

veniturilor. Există cadru legal pentru rectificarea veniturilor la societăţile comerciale.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: M-am uitat cu mare atenţie pe documentele şi nota 

de fundamentare, mi se pare un lucru îmbucurător la Zona Liberă, chiar dacă colegul meu 

spunr că încasarea veniturilor au fost mult mai lentă sau mai mică decât a fost în anii 

anteriori, evident este faptul că cu toţii ştim că a fost o perioadă de criză, iar criza văd că 

nu a afectat atât de mult Zona Liberă, doar foarte puţin. Faptul care mă bucură cel mai 

mult este acela că în momentul de faţă Zona Liberă pentru prima dată încep să se facă 

investiţii. Investiţii care evident că nu duce decât la atragerea unor investitori în Zona 

Liberă şi de a aduce Zona Liberă la un nivel de performanţă mai ridicat decât anterior. 

Ştim cu toţii că Zona Liberă de la înfiinţare şi până astăzi, evident că a avut o evoluţie, 

dar a avut şi momente mai bune, mai rele, asta e situaţia. Probabil că şi Consiliul Judeţean 

şi chiar port şi eu o parte din vină, la vremea respectivă când eram la Consiliul Judeţean 

trebuia să fim mult mai atenţi cu această societate şi să putem să-i dăm un impuls. Merge 

mult mai bine decât a mers. Avem un director la Zona Liberă, un băiat tânăr. Faptul că se 

fac investiţii e un lucru bun.Nu-mi rămâne decât să-l felicit pe domnul actualul director 

vis-a-vis de partea de investiţii. Este firesc acele drumuri să se asfalteze, este bine să se 

aducă gaze în Zona Liberă, să facă orice pentru a amerge în continuare şi a salva oamenii 

care muncesc în Zona Liberă. Vă mulţumesc! 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, Dumnezeu există, magia 

sărbătorilor de iarnă îşi spune cuvântul, face minuni. Domnul Dinu a venit pe drumul cel 

bun. Aşa este, domnul director este nou în funcţie, a moştenit un buget format, gândit de 

cineva şi în Primărie este acelaşi lucru. Am venit la început de ani cu năzuinţe mari, cu 

dorinţe mari, pe parcurs acele elemente de venituri care ne dădeau susţinerea unor 

cheltuieli nu s-au adeverit, nu din vina noastră, au fost ani grei şi nu realizăm că şi anul 
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viitor va fi un an şi mai greu. Poate că noi ne-am obişnuit cu criza şi în stil pur românesc 

trecem peste lucruri. Văzând ceea ce se întâmplă pe economie, anii sunt din ce în ce mai 

grei pentru mediu de afaceri, pentru oameni şi până la urmă pentru toţi cei care îşi fac o 

gândire la început de an. Zona Liberă vă spuneam, discuţia pe care am avut-o cu domnul 

director a fost „Dacă vrei să câştigi bani, trebuie să şi investeşti”. Nu putem merge la 

infinit doar pe acumula sau pe a strânge taxe fără să oferi nimic în schimb. Şi cu toţii aţi 

fost martori la desele vizite şi ale Premierului, Vicepremierilor, Ambasadori şi oameni de 

afaceri când în stil şi cuvânt pur românesc ne-a crăpat obrazul ocolind gropile din Zona 

Liberă ducându-i prin anumite sole care doream să le concesionăm şi erau după 

bombardament. Vrem să câştigăm, trebuie să investim. Şi acum dacă în anul care peste 

câteva zile îl încheiem nu au fost premisele ca să dezvoltăm mai mult, acum în faţa 

provocărilor care le avem de a concesiona şi de a  aduce surse suplimentare der venit ne 

face să şi investim. Eu văd că domnul director a înţeles şi în bugetul care şi l-a prevăzut 

pentru anul următor a prevăzut şi elemente de cheltuieli pentru investiţii. Şi atunci avem 

şi siguranţa că investind vin şi investitori. Tot ce am avut terenuri bune le-am dat. Acum 

încercăm să amenajăm alte sole să le închiriem. Este bine că vin investitori , este bine că 

acea parte a lumii care este încă atrasă de Zona Liberă, vine la Giurgiu. Zilele trecute am 

avut o delegaţie de iranieni, o firmă foarte puternică care şi-a manifestat interesul de a 

aface o fabrică de detergenţi la Giurgiu, fie în Zona Industrială, fie în Zona Liberă. Destul 

de interesaţi au fost şi investitorii chinezi, au fost şi investitori ruşi, sunt în acest moment 

investiţii în curs şi dacă prin bunăvoinţa dumneavoastră aţi redus valoarea concesiunii la 

1,1 euro/mp, tocmai din dorinţa de a atrage investitori prin acest instrument care 

înseamnă licitaţie publică s-a ajuns la 2,2 şi cu supărare mare că unul a pierdut, că 

amândoi vroiau să facă investiţii. Drept urmare domnul director prin aceste hotărâri de 

astăzi mai alipeşte nişte terenuri, mai creează o solă şi scoate din nou la licitaţie fiindcă e 

păcat să ne pierdem 2 investitori buni, ambii care doreau să investească, investiţii de 

câteva milioane de euro, investiţii productive, investiţii care atrag şi forţă de muncă. Se 

vede schimbarea în bine şi în Zona Liberă. N-am nimic şi nu am avut nimic cu fostul 

director, cum nu am nimic nici cu ceilalţi directori din direcţii sau societăţi, dar să ştiţi că 

totdeauna schimbarea aduce şi bine. Se poate întâmpla să şi greşim, dar au fost cazuri 

care am gândit bine, am stabilit o strategie, am pus oamenii şi dumneavoastră aţi aprobat 

persoanele pregătite, care să-şi dorească să facă trabă, să-şi facă o carte de vizită din acea 

activitate şi zic că lucrurile merg bine. Eu vă mulţumesc pentru această introducere. 

Domnul director Cuc Răzvan: Foarte multe de adăugat n-aş mai avea, punctual 

vreau să spun rectificarea de ce am vrut neapărat să se facă, pentru că nerealizarea 

veniturilor a fost din cauza forţei majore din cauza cotelor scăzute ale apelor şi datorită 

nerealizării concesionărilor parcelelor. Eu am preluat acest buget şi nu am vrut să-mi 

asum eu pentru că nu era normal. Eu ce am spus că voi concesiona s-au ce voi face în 

2014 aia se va face. Aşa am realizat şi bugetul pe 2014. Orice măsuri se vor impune a fi 

luate se vor lua ca Zona Liberă să-şi menţină profitul. Cum am încheiat şi acest an cu 

profit cu toate dările la zi, din punctul ăsta de vedere vă asigur că suntem pe drumul cel 

bun. Cum a spus şi domnul Primar, vedeţi că acum aţi aprobat mai devreme punctul cu 

parcela pentru cealaltă firmă care a pierdut licitaţia în urma concesionării parcelei. Vedeţi 
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că lucrurile merg bine. Asta am vrut să fac amendamentul cu rectificarea. Eu nu aveam de 

unde să ştiu care vor fi veniturile, le-am văzut abia acum la sfârşitul anului. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Se va frace şi pentru cealaltă firmă, nu se va face 

prin încredinţare tot prin licitaţie şi să vedeţi că poate va veni şi a treia firmă şi iar mai 

bucăţim, mai alipim un teren. Zona Liberă devine interesantă şi datorită oamenilor. Dacă 

nu-i condiţionezi un act de alte lucruri eu zic că lucrurile sunt pe drumul cel bun şi 

oamenii vin şi se aşează. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 27. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2014 al Societăţii Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu 

S.A. şi Programul anual al achiziţiilor publice pe anul 2014 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil cu 

un singur amendament care am înţeles că şi la însuţit  de domnul director acela ca fondul 

de salarii şi partea de publicitate să fie la nivelul de 98,4% cât este preliminat. Şi -au 

însuşit, a fost o treabă corectă, în sensul că nu poţi să propui un buget, un anumit procent 

de  venituri şi fondul de salarii să fie mai mare, de asemenea cheltuielile de publicitate să 

ajungă la 146%. Deci şi-a însuşit punctul de vedere. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Aprobăm în varianta cea care este scrisă, nu 

cea din calculator. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Aprobăm în varianta care este pe masă. Discuţii? 

Dacă nu sunt , propun să votăm varianta cu amendamentul care deja este însuşit de Zona 

Liberă. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost 

aprobată. 

 

Punctul 28. proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor minime 

pentru anul 2014, practicate de Societatea Cometcială Administraţia Zonei Libere 

Giurgiu S.A. 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 29. proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei de 

subconcesionare teren şi aprobarea documentaţiei de atribuire necesare desfăşurării 

licitaţiei 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acoradat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

 

Punctul 30. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor locuinţe 

sociale din fondul locativ de stat, aflate în patrimoniul Municipiului Giurgiu şi 

administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 31. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2013 şi a Listei de investiţii aferente  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Ca în fiecare an vedem ce s-a realizat, ce nu 

s-a realizat, ca factori buni  e legat de faptul că anul acesta executivul a reuşit să realizeze 

venituri mari faţă de anul precedent. Faţă de ce s-a propus nu a a fost realizat, cheltuielile 

au fost sub nivelul de realizare a veniturilor. Deci eu zic una peste alta la modul care 

merge economia şi contextul general a avut o activitate bună partea de zona de încasare a 

impozitelor şi taxelor. Mulţumesc. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a afost aprobată. 
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Punctul 32. proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere al 

exerciţiului financiar-contabil pe anul 2013 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 33. proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2014 şi a Listei de Investiţii aferente  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Domnul Primar acest proiect care îl propuneţi 

dumneavoastră pe anul care priveşte tot oraşul Giurgiu, toţi locuitorii oraşului Giurgiu, 

sigur că este un proiect ambiţios, propune un nivel de venituri ceva mai mare faţă de anul 

precedent şi insistă destul de mult pe partea de infrastructură, pe partea de locuri de joacă 

şi de agrement. Eu aş vrea domnul Primar ca la prima rectificare de buget noi o să 

aprobăm proiectul, să aibă în vedere totuşi câteva lucruri care privesc municipiul Giurgiu 

şi care trebuie să ne gândim ce dorim de la oraş, ce dorim ca el să se dezvolte, mai ales că 

o serie din proiectele acestea sunt şi în programul dumneavoastră care a fost în campania 

electorală. Navromul şi SCAEP-ul au plecat din Giurgiu, s-au retras, deja câteva sute de 

locuri au plecat din judeţul Giurgiu. Partea de locuri de muncă, sigur că trebuie să 

constituie în continuare pentru noi principala preocupare pentru oraşul Giurgiu, pentru 

locuitorii municipiului Giurgiu, crearea locurilor de muncă. Din alt punct de vedere ce 

reprezintă Giurgiu pentru România din punct de vedere geopolitic şi din punct de vedere 

al interesului naţional. Port în primul rând. Să nu uităm că Giurgiu este la cea mai mică 

depărtare de Bucureşti. Va trebui să ne gândim domnule Primar în proiectele finanţate de 

noi sau de afară, mai ales că există un interes deosebit pentru dezvoltarea activităţii 

portuare, de gândit nişte studii pentru că în momentul în care vine cineva şi e interesat de 

realizarea de porturi putem să-i prezentăm, domnule uite ai varianta care am aprobat-o 

noi mai  demult, nu mi se pare fezabilă şi varianta cealaltă cum au făcut-o bulgarii care au 

făcut un Maal pe şenal şi acolo şi-au dezvoltat ca port foarte rapid cu cheltuieli minime. 

Al doilea lucru tot legat de activitatea portuală domnule Primar, să nu uităm că pe 

Giurgiu de la 1470 şi până acum s-a dezvoltat şi a fost o activitate foarte intensă pe zona 

Canalului Plantelor a fost şi există şi teurile acelea verticale, numai că pe vro douăzeci şi 

ceva de ani datorită sistemului de irigaţii acest canal, această zonă foarte importantă ca 

strategie pentru Giurgiu este colmatată. Canalul Plantelor este al nostru, al oraşului, nu 

mai este al APDF-ului sau al nu ştiu care. Funcţionarea inclusiv a Zonei Libere cu 
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accesul de nave nu este permis 6 luni de zile. Am fost cu barca până aproape de pod, am 

eşuat acolo, era apa sub jumătate de metru, plus că erau 6 nave eşuate acolo lângă Port. 

Eu zic că din punct de vedere strategic va trebui gândit, aici sunt şi fonduri europene, 

există şi un interes deosebit pentru ca unul din strategiile de dezvoltare a oraşului să apară 

pe partea de dragat, nu neapărat din banii noştri, din banii de la guvern sau din banii de 

afară. Un alt punct care şi dumneavoastră l-aţi susţinut în mandatul precedent şi îl repet şi 

acum.Zona de plajă, noi suntem la Dunăre şi nu avem o plajă, haideţi să o gândim, că nu 

înseamnă cheltuieli foarte mari, să gândim undeva pe malul apei, adus nişte nisip, un loc 

unde să poată locuitorii municipiului să poată să vină să facă plajă. De asemenea nu e 

lipsit de importanţă, dacă la vremea respectivă era o altă strategie şi s-a greşit cu treaba 

aceasta cu Giurgiu 1, Giurgiu 2, dacă atunci se declanşa procedura aceea care şi 

dumneavoastră aţi susţinuto, aceea de a se face parcele şi a se scoate la licitaţie, Giurgiu 

nu mai avea nevoie de locuri de muncă pentru că se transforma într-o bună parte din 

populaţie în oraş de servicii şi atunci se realizau vile,vilişoare cu ambarcaţiuni venite din 

toată România. Acela iar este un proiect care pentru anul 2014 şi în continuare trebuie 

reactivat. Şi în ultimul rând nu vreau să uite Platforma 1 care este de o importanţă 

deosebită pentru viitorii investitori, importanţă care rezidă din două lucruri. Unu că e o 

zonă care se pretează pentru activităţi industriale, deci acolo nu se pot face locuinţe, deci 

este o zonă foarte bună pentru activităţi industriale şi a doua tot terenul din Platforma 1 

este inclus în regim de Zonă Liberă, există o Hotărâre de Guvern, în condiţii în care 

cineva îşi exprimă dorinţa de a funcţiona în regim de Zonă Liberă. Deci eu am enumerat 

doar o parte din punctele care eu cel puţin le gândesc că ar putea duce la o creştere a 

veniturilor, crearea locurilor de muncă şi sigur realizarea la o bună parte din programul de 

guvernare. Vă mulţumesc. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Vă mulţumim domnul consilier. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Probabil că domnul Primar vă va răspunde mai 

detaliat la problemele care le-aţi ridicat dumneavoastră, dar eu vreau să vă spun că este un 

sfârşit de an şi gândim un proiect de buget pentru anul următor în care avem foarte puţine 

date. Este un proiect care l-am încercat şi anul trecut, un proiect de buget în care luăm în 

calcul numai sursele proprii. În mod normal am discutat şi împreună am hotărât că trebuie 

să continuăm lucrările care sunt începute şi care trebuiesc terminate. Asta a afost prima 

noastră condiţie pe linie de investiţii. Apoi ne-am propus lucruri într-adevăr subţiri pe 

linia de investiţie având în vedere şi faptul că încă nu avem iveurile şi celelalte surse care 

vor veni, probabil în februarie – martie.Încercăm să facem un buget în care să-şi găsească 

loc toate direcţiile din buget. Ne-am gândit la cultură şi la sport şi chiar sunt mandatat de 

colegii mei de la PPDD să propunem deja pentru prima parte a anului viitor, probabil 

ianuarie, februarie, o gală a laureaţilor, de data aceasta pentru copii din municipiul 

Giurgiu care într-adevăr constatăm cu toţii că sunt foarte talentaţi. Au premii naţionale, 

au premii europene, au premii internaţionale, iar noi ca şi consiliu trebuie să cunoaştem 

aceşti copii şi să le oferim din partea municipalităţii, recunoştinţa pentru care ei chiar 

muncesc zi de zi. Deci ăsta ar fi primul proiect pe care noi îl propunem în prima parte a 

anului viitor. Trebuie să gândim că vor veni şi proiecte, aţi văzut că anul acesta sunt 

câteva proiecte care nici nu le-am avut în calcul. La începutul anului noi am pregătit 
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partea de proiecte, gândim pentru anul următor şi am prins foarte multe studii de 

fazabilitate şi proiecte pentru programe europene şi sperăm  noi că vom accesa cât mai 

multe din aceste programe. Deci este un buget care nu este definitiv şi este un buget care 

sigur se va îmbunătăţi în prima parte a anului următor. Vă mulţumesc. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Domnul Spoială ştie foarte bine că la sfârşit de an 

nu faci decât o proiecţie de buget exact pe venituri proprii. Faci socoteala, veniturile 

proprii nu sunt foarte mari, sunt creditele de acoperit, lucrările în continuare, dacă îţi mai 

rămân, credeţi-mă că am făcut jonglerie pe fir, nici măcar pe sfoară ca să-l balaţez acest 

proiect. Sper să nu avem aceeaşi surpriză care am avut-o în primăvară când ne-am pus 

speranţe de la bugetul de stat din cotele care vin de la bugetul de stat prin Consiliul 

Judeţean şi ne-am trezit cu o sumă infimă de 10 miliarde şi aia împărţită pe 10 luni, adică  

7-800 milioane, 900 milioane lună de lună încerci să faci ce poţi. Exact ce a spus domnul 

viceprimar, lucrările în continuare suntem obligaţi, contractele încheiate suntem obligaţi, 

asta înseamnă curăţenie, iluminat, gestiune câini şi atât a mai rămas. El va fi un proiect 

terminat, eu zic că în luna martie când vor veni să aprobaţi şi bugetul de stat, deci timpul 

este în favoarea noastră, eu sper că în februarie va fi comunicat şi în luna martie va fi 

defalcat pe elemente şi vom avea exact sumele care le vom stabili şi împreună vom reuşi 

să ghidăm un buget care să meargă şi pentru dezvoltare, să ştiţi că nu gândesc dezvoltarea 

Zonei Libere, gândesc dezvoltarea întregului oraş, nu ţin partea domnului director ca să 

facă investiţii să aducă investitori, gândim şi noi proiecte la Primărie ca să aducem 

investitori, partea aceea cu canalul, îmi pare rău că acel spirit al Crăciunului mă face să vă 

contrazic un pic. Aşa este avem proprietatea canalului, dar ne judecăm cu APDF-ul 

pentru maluri. Apa este a celor de la Apele Române, noi avem ceva ipotetic o zonă acolo. 

Apa e a Apelor Române, malurile sunt a celor de la APDF, ne judecăm cu ei că şi-au luat 

administrarea abuziv şi noi nu putem să depunem proiectele europene că nu avem 

administrarea. Treaba cu locurile de muncă şi cu plecarea celor 2 societăţi, SCAEP-ul şi 

Navromul din Giurgiu e doar relativă, au plecat până la urmă sediul social, partea de 

muncitori şi de activitate în zonă a rămas. Cei drept taxele şi impozitele nu se mai plătesc 

la Giurgiu, cei drept nici nu aveau că mergeau pe pierdere, aşa că din zero era un zero mai 

mic, singurul lucru era impozitul pe salariu care venea la Giurgiu şi care era un lucru 

benefic. A fost decizia investitorilor şi datorită unor probleme în zonă, n-aş vrea să intru, 

este treaba fiecărui investitor. Partea cu Zona Liberă în Platforma 1, aşa este Platforma 1 

poate fi tentantă pentru investitori, dar să nu uităm că încă nu am reuşit să închiriem toate 

zonele, din Zona Liberă aferentă, din cele 160 hectare, avem destule zone care au toată 

infrastructura necesară şi sunt mai tentante într-o zonă închisă decât să-i ducem în ţinutul 

uitat în timp în Platforma 1. Platforma 1 e un teritoriu vast, dar nu mai are nici o utilitate , 

ca utilităţi funcţionale, nu ca utilitate economică.Nu mai există curent, nu mai există gaze, 

nu mai există apă, canalizare, nu mai există nimic. Primăria are acolo un teren de 26 

hectare pe care îl promovăm pe un proiect european să facem decontaminarea acestui zid 

şi să-l promovăm, să-l avem ca şi o potenţială zonă de dezvoltare economică. Tot în zona 

aceea şi proiectul să ştiţi că îl păstrăm şi l-am depus, am avut o întâlnire când am fost la 

Viena cu un grup austriac în domeniul respectiv, sunt interesaţi şi o fimă de consultanţă 

de la Stuttgart să preia proiectul făcut de olandezi privind noul port la Giurgiu, dacă îl 
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facem acest proiect pe fonduri europene s-au într-un parteneriat public privat nu vom mai 

avea probleme să preluăm sau să nu preluăm portul, încă noi nu luam portul atunci ca 

entitate, noi luam administraţia portuară. Până la urmă pe noi acest lucru ne interesează şi 

pentru acest lucru trebuie să ne batem. Nu ne interesează instituţiile care sunt pe mal, 

dacă sunt pe proiecte europene să rămână să le continue, nu ne interesează clădirile care 

le au, să le folosească. Pe noi ne interesează administrarea portuară. Acel beneficiu care 

vine din exploatarea activităţilor portuare. Ca să venim acum pe fondurile Primăriei să 

decolmatăm canalul şi taxele să le încaseze o societate a statului nu mi se pare corect. 

Când vom avea acel atribut al administrării portuare vom face şi investiţii şi vom veni în 

faţa dumneavoastră să vă spun că este nevoie de o investiţie în dragarea canalului, în 

dragarea gurilor de ieşire în Dunăre, dar într-un viitor şi cu un studiu de fezabilitate bine 

pus la punct cu o durată de amortizare şi în viitor putem să ne recuperăm acea investiţie 

din mai multe puncte. O dată din taxele care le luăm, dar nu în ultimul rând din 

impozitele şi forţa de muncă angajată de către societăţile care vor utiliza acest şenal 

navigabil. Sunt proiecte care vor veni la momentul oportun în faţa dumneavoastră, mă 

bucur că vă preocupă, ne preocupă şi pe noi, împreună vom reuşi până la urmă să ducem 

la bun sfârşit ceea ce ne dorim să fie bine pentru oraşul nostru. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Giurgiu 1? 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Giurgiu 1 nu ştiu care era. Ştiu Giurgiu 2. Giurgiu 

1 cred că e acesta unde suntem. Giurgiu 2 este în Zona Vămii. În Zona Vămii terenul 

acela de 100 hectare a fost o idee ambiţioasă a unui investitor privat în momentul în care 

cotele apelor Dunării în anul 2006 au dat pe răscoale, vorba românului şi-a dat seama că e 

o investiţie în care trebuie să fii destul de nebun să faci case când ştii că apa va ajunge 5-6 

m peste nivelul unde sunt acum. Acest proiect îl gândim ca un proiect pentru dezvoltarea 

activităţilor sportive. Este proiectul care îl gândim cu Ivan Patzaichin cu Federaţia 

Română de Sporturi Nautice cu Fedaraţia Bulgară, Comitetul Olimpic pentru Sporturi 

nautice. O zonă de agrement pe Dunărică, o zonă pentru Camping, iar dacă vom intra în 

Schengen, teritoriul actual al Vămii din liber va fi baza sportivă pentru aceste activităţi. 

Sunt proiecte care le-am gândit cu partenerii bulgari, fac parte din masterplan şi încercăm 

să la promovăm pe proiecte europene, încercăm să gândim SF-uri şi dacă aţi observat în 

acest buget se dau foarte mulţi bani pentru SF-uri. Tocmai că vrem să fim pregătiţi că 

după semnarea acordului de parteneriat cu Uniunea Europeană care va fi, eu ştiu mai 

devreme de martie, aprilie, mai şi sigur nu. Să spunem că în vară, în toamnă cel târziu 

vom avea primele axe pentru finanţare europeană şi atunci putem să fim pregătiţi cu 

proiecte, cu teren, cu statutul juridic, foarte bine conturat acelui teren şi să nu mai bîjbîim 

că apare o axă de finanţare şi noi nu avem terenul proprietate nu mai avem act, nu avem 

măsurători şi până ne apucăm să le facem a dispărut acea oportunitate de a depune 

proiecte. Sunt mai multe şi şoseaua de centură face parte şi cred că într-o perioadă v-am 

pus la dispoziţie intenţiile noastre, între timp a mai apărut şi alte oportunităţi, dar sunt 

lucruri care le vom discuta şi pe anul viitor. Vă mulţumesc. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: La partea de Giurgiu 2 la care faceţi referire, 

discuţia atunci era de altceva. Acela ca materialul de umplutură să fie făcut din dragarea 

de canale. Aţi văzut şi dumneavoastră în Spania şi în multe zone în care s-au dragat 
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perpendicular pe cursul apei şi acolo materialul care a rezultat din dragare pentru canale 

să fie utilizat la umplutura pentru viitoarele habitate, pentru viitoarele locuinţe. Varianta 

deosebită pentru oraşul Giurgiu faţă de Bucureşti, faţă de România era că ăla putea să 

vină cu barca, cu iahtul cu ambarcaţiunea de pe  Dunăre, să vină să acosteze în faţa vilei, 

sau a case sau ce are. Sunt multe proiecte în Europa de acest tip în care sunt create canale 

care permit să vii acolo. Eu m-am referit la acest lucru din capul locului, n-am zis că de 

băgat acum şi eu o să aprob acum acest proiect, dar ideea de a le prinde într-o gândire de 

proiecte pe perioada care urmează care să poată să atragă surse de finanţare. Pentru că 

bugetul oraşului e firav, nu îţi poţi permite să realizezi lucrări de o asemenea anvergură. 

Iar vis-a-vis de Canalul Plantelor, uitaţi-vă în Hotărârea Judecătorească de Curtea 

Supremă de Justiţie că oraşul e proprietar pe Canalul Plantelor. Oraşul trebuie să-şi 

încaseze taxele şi tot ce înseamnă venituri de acolo e adevărat că asta atrage şi partea 

cealaltă neplăcută că în situaţia în care eşuează o navă, răspunde de lucrul ăsta. Dar eu zic 

că aici trebuie luată o decizie vis-a-vis de strategia care trebuie adoptată pe termen lung 

pentru oraşul Giurgiu şi mai ales că aceste proiecte domnule Primar se desfăşoară greu, 

într-un an, în doi ani, în trei ani, dar ele trebuie puse pe hârtie, gândite şi astfel încât la 

momentul respectiv să poată fi dispuse mai ales că o repeţi. Închei cu această remarcă. La 

nivelul Europei singurul loc unde sunt bani, foarte mulţi şi care nu îi ia nimeni, e zona de 

Dunăre, zona de navigaţie unde la nivelul comunităţii europene sunt câteva sute de 

miliarde care stau pentru regularizarea accesului şi mai ales pe relaţia Rotterdam partea 

de Constanţa. Noi suntem pe cea mai apropriată distanţă spre Bucureşti, nu Olteniţa, nu 

celelalte. Relaţia de Giurgiu are varianta  şi şansa să devină o zonă de mare atracţie 

pentru navigaţie. Vă mulţumesc. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Eu vă înţeleg, nutresc şi eu speranţa că atunci când 

cei din Dubai vor termina Palmjumeirah 2 şi New Wold In The Sea, sigur vor veni şi vor 

face şi la noi aceste locuinţe lacustre. Eu vă mulţumesc domnule consilier, să sperăm că 

vor fi şi investitori. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Mulţumim. Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 34. proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2014 şi a Listei de Investiţii aferente  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a afost aprobată. 
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Punctul 35. proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii pe anul 2014 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 36. proiect de hotărâre privind aprobarea înţelegerii de cooperare între 

Municipiul Giurgiu şi Federaţia Europeană a Asociaţiilor, Centrelor şi Cluburilor 

pentru UNESCO (FEACCU) 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 37. proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar Şcolii 

Gimnaziale nr.10 din Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 38. proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.1 la 

Contractul nr.7.429/29.03.2013 pentru delegarea gestiunii Serviciului de Administrare 

a Spaţiilor Verzi 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Raportul comisiei de buget finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi, 

hotărârea a afost aprobată. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Trecem la diverse. 
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Domnul consilier Spoială Gheorghe: Domnule Primar o singură chestie. Partea de 

procedură. Rugămintea care este? Nu s-a întâmplat niciodată să nu avem materiale, a fost 

blocat softul, nu am avut acces la tabletă decât luni. În momentul în care am venit la 

comisie iar nu funcţiona. Adică, rugămintea mea la treaba asta, noi am acceptat toată 

treaba asta, dar nu se poate ca să nu avem în termenul util şi mai ales cu câteva zile 

înainte materialele pe tabletă. Rugămintea, trebuie cineva stabilit, prestatorul, ce se 

întâmplă că nu avem acces la materiale. Mulţumesc. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Prestatorul noi l-am schimbat, în urmă cu câteva 

luni, am luat un alt server, unul mai puternic pe plan local, tocmai ca să nu mai avem 

probleme de genul acesta. Aşa este, tehnica aceasta de calcul şi IT-ul mai joacă feste, mai 

cade netul, mai sunt probleme în sistem. Eu zic că până la urmă, aşa este, sâmbătă, 

duminică şi eu am încercat să văd materialele şi nu funcţiona, nu puteam să intru. O să 

încercăm la comisii să lucrăm pe formular scris dacă nu mai apar urmând ca ulterior să se 

remedieze. Eu zic că s-a remediat în timp util. Acum dumneavoastră vă spun, iarăşi revin. 

Avem experienţa, niciodată nu reuşeam în timpul comisiilor, ni se aducea materialul şi-l 

vedeam s-au în ziua comisiilor. La comisie putem discuta la un moment dat, materialul 

respectiv şi acolo mai întârziem un pic şi lucrăm efectiv cu actele în faţă. Am transmis 

executivului dacă mai apar probleme de genul acesta să rezolvăm problema cu materialul  

scris. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: În numele consilierilor PP-DD şi al meu 

personal vreau să transmitem locuitorilor din Giurgiu un Crăciun fericit, La mulţi ani, 

Sărbătorile cu bine! Să dea Dumnezeu să rezolvăm cât mai multe probleme pentru ei în 

anul care va urma. Mulţumesc. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri daţi-mi voie să vă mulţumesc 

pentru activitatea pe care aţi depus-o anul acesta, în cadrul Consiliului Local şi să ştiţi că 

aceste mulţumiri sunt sincere, nu a fost un an uşor, un an simplu şi să ştiţi că atunci când 

au mai fost sincope aţi dat dovadă de acea luciditate şi maturitate politică să gândiţi şi să 

luaţi decizii în numele şi pentru cetăţenii municipiului Giurgiu. Chiar dacă au fost 

anumite dispute, dar să ştiţi că de multe ori disputele pot fi şi constructive iat dintr-o 

dispută, dintr-un schimb de idei pot ieşi lucruri până la urmă benefice cetăţenilor. Nu 

punctul meu de vedere este cel mai bun şi rolul dumneavoastră a fost acesta de a citi 

materialele şi 20 de oameni, 21 de oameni într-o anumită perioadă, au studiat acele 

materiale şi-au spus punctul de vedere, au făcut însemnări şi aţi observat că de foarte 

multe ori s-a ţinut cont de acele însemnări, până la urmă sunteţi aleşi de către locuitorii 

oraşului, aveţi întregul spectru de calificări necesare, de la economişti, jurişti, tehnicieni, 

în domeniul medical, în domeniul cultural. Drept urmare tot spectru al activităţilor din 

oraş se regăseşte prin pregătirea dumneavoastră, pregătirea dumneavoastră şi-a spus 

cuvântul, aţi luat cuvântul ori de câte ori şi aţi spus punctul de vedere vis-a-vis de un 

material, nu suntem deţinătorul, noi ca executiv, deţinătorul adevărului absolut şi aceşti 

oameni, sunt până la urmă oameni, pot greşi, pot face greşeli cu voie sau fără voie. Rolul 

dumneavoastră a fost de a verifica, de a vedea şi de a pune girul pe toate hotărârile de 

consiliu. Vă mulţumesc încă odată pentru faptul că aţi înţeles într-un an greu să fiţi alături 

de executiv, să fiţi alături de locuitorii municipiului Giurgiu şi prin deciziile 
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dumneavoastră să influenţaţi într-o formă sau alta bunul mers al activităţii. Lucrurile 

acestea le spunem la sfârşitul unui an de muncă s-au le spunem şi acum în preajma 

sărbătorilor prilejuite de naşterea mântuitorului nostru Iisus Hristos, de sărbătorile de 

iarnă în care sufletul nostru prinde aşa o mică schimbare şi gândim, nu mai gândim de 

multe ori cu mintea, gândim cu sufletul pentru tot ceea ce este bine acestui oraş. 

Permiteţi-mi să urez în numele administraţiei municipiului Giurgiu, cetăţenilor oraşului 

Giurgiu un sincer şi călduros Crăciun fericit, un Crăciun cu bine, cu linişte sufletescă, cu 

pace şi cu bunătate în suflet pentru toţi oamenii. Poate că nu toate deciziile noastre au fost 

benefice, au fost bune pentru unele persoane din Giurgiu, dar ele au fost benefice pentru 

bunul mers al întregului oraş şi pentru acest lucru aş vrea să fim înţeleşi. Aş vrea să fim 

înţeleşi să ni se dea şi circumstanţele atenuante pentru faptul că nu am reuşit să facem atât 

de mult cât ne-am fi dorit să facem şi dumneavoastră aţi spus în toate alocuţiunile 

dumneavoastră că dacă am fi avut bani mai mulţi, poate că făceam mai multe. Dar să ştiţi 

că gospodar este acela care face din puţini bani care are lucruri măreţe şi lucruri mari şi 

durabile. Şi dumneavoastră cu toţii astăzi prezenţi în această sală, executiv şi legislativ aţi 

dat dovadă de acea maturitate şi profesionalism necesar bunului mers al lucrurilor în 

oraşul acesta. Şi dacă se văd anumite lucruri bune în oraş să ştiţi că este meritul a tuturor 

celor care se află în această sală. Vă mulţumesc şi vă felicit, vă doresc Crăciun fericit şi 

un An nou cu sănătate! La mulţi ani! 

 

 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
20

. 

 

 

 

 

 
 

 

    P R E Ş E D I N T E, 

 

        Cioacă Ionuţ                          SECRETAR, 

 

            Roşu Petre     ÎNTOCMIT, 

 

               Vîrbănescu Carmen 


